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 Bestyrelsesmøde nr. 7 2024  
 

Dagsorden: 
240701: Kl. 17.00 Referat fra sidste møde ligger på hjemmesiden. 
 

240702: 17.01 – 17.15 Status fra KM, 
 

- - Sponsorere. 
- - Medlemstal. 
- - Papir & Toilet update 
- - Hjerteafdeling update  

 
. 
 

240703: Kl. 17.16–17.28 Formanden har ordet. 

  
 Fødselsdag ved klubmesterskaberne, hvad er bestilt, hvad skal der findes frem? Hvem 
er tovholder? Oplægget til aktiviteter: En lille puttekonkurrence en mulig tættest på 80 m i 
simulatoren. Gæt vinder scoren i Herrerækken.  
 
240704: Kl. 17.29 Status for klubbens økonomi ved John. 

 
 

Kasser arbejdet. Hvad gør vi? 
Budgetdag – vigtigt med Peter. 
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’ 
 
 
 

 
240705: Kl. 17.45 Baneprojekt fairways HBN Jordpåkastelse, hvad siger 
tidsplanen? 

 
240606: kl. 18.00 Udvalg rundes. Bordet rundt med indlæg om Aktuelle udvalg. 
  
  - KIK er vi i mål? (MS & HBN) Er OH kontaktet ang. morgentimerne, så de kan 
frigives? 

 - TD? (KM) Ved deres seneste afslutning valgte de at have gunstart fra hul 1 og 
frem, på trods af at de havde booket baglæns gunstart. Det gav problemer, hvem har 
ansvaret? 

 - Muligvis under spisning alt efter tidspunkt. 
 
 
Blandede meddelelser kl. 19.29. 
 HBN: Kommende ansvarsområder i bestyrelsen. Hvordan går det med solceller? (MS 
HBN) Arbejdsdag med klubhusudvalget, er der aftalt en dag? Udvalgsdag hvad er planen, 
same, same eller nye tilgang? 
Information hvad, til hvem, hvornår, hvordan og af hvem. 
 
Vel mødt 
 
__________________________________________________________________________ 
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240701: Kl. 17.00 
Referat fra sidste møde ligger på hjemmesiden. 
 

240702: 17.01 – 17.15 Status fra KM Status fra KM, 
 

- - Sponsorere. 
- - Medlemstal. 
- - Papir & Toilet update 
- - Hjerteafdeling update  

Sponsorer går det rigtigt fint med. Der er faktureret for et rekordstort beløb og det er snart tid 
til sponsordag, hvor vi prøver et fredags-koncept, samt forberedelser til Erhvervsaften første 
tirsdag i november. 
Der spilles finale i Firmaturneringen på fredag mellem Jyderup Dyvelfabrik & Spar Nord. 
 
Medlemstal: 
 
 Vi er 1019 i alt hvoraf 959 er aktive.  
 Sidste år samme dato var der 60 ny indmeldte i klubben. 
 I år er vi kommet op på 109. Kæmpe ros til Begynder/hverve-udvalg og Rasmus for den 
flotte indsats i løbet af året. Tak til medlemmerne for at byde de nye velkommen i klubben. 
 
Papir & Toilet update. 
 
I løbet af sommerferieperioden har der været udfordringer med et stoppet toilet. Selvfølgelig 
en lørdag var der stoppet en stor mængde papirservietter ned i toilettet. 
Det koster mange penge at få slamsugere ud efter fredag kl. 14.00. Derfor er vi nu gået over til 
selvopløselige servietter og undersøger priser på håndtørrer med luft. 
Ærgerlige penge. 
 
Hjerteafdeling update gennemgået af KM 
Forhåbentlig på vej tilbage i kampform. 
 
 
240703: Kl. 17.16–17.28 Formanden har ordet. 

  
 Fødselsdag ved klubmesterskaberne, hvad er bestilt, hvad skal der findes frem? Hvem 
er tovholder? Oplægget til aktiviteter: En lille puttekonkurrence en mulig tættest på 80 m i 
simulatoren. Gæt vinder scoren i Herrerækken.  
 
Formanden er tovholder på en puttekonkurrence på finaledagen ved KM 
HBN sætter simulatoren op til en tættest på hullet konkurrence. 
 
Albatros laver canapeer og serverer bobler. 
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240704: Kl. 17.29 – 18.00 Status for klubbens økonomi ved John. 

 
 

Kasser arbejdet. Hvad gør vi? 
Budgetdag – vigtigt med Peter. 

 
Med de stigende priser på verdensmarkedet og det fastholdte kontingentniveau kigger vi ind i 
et underskud ved årets udgang. 
 
Desværre har Peter Kamper Jørgensen meddelt at tiden ikke er til jobbet som klubbens 
kasserer.  
Derfor søger klubben med lys og lygte efter en revisor uddannet eller anden debet/kredit 
sværvægter. Skriv til madsberg.hgk@gmail.com hvis dette kunne have din interesse. 
 
Ved næste møde gennemgår vi budgetforslag til 2025. 
 

240705: Kl. 18.30 Baneprojekt fairways HBN Jordpåkørsel, hvad siger tidsplanen? 

 

Planen fremgår af det til alle medlemmer fremsendte skriv. 

Jorden er ankommet og banepersonalet gør så småt klar til arbejdsdagene. 

Har du lyst til at hjælpe d. 3-4 og 10-11 eller blot en af dagene, så skriv til 
or@holbakgolfklub.dk 

Det bliver nogle lange dage, så der arrangeres spisning til de hårdtarbejdende frivillige.  

 
 
 
240706: kl. 19.00 Udvalg rundes. Bordet rundt med indlæg om Aktuelle udvalg. 
  
  - KIK er vi i mål? (MS & HBN) Er OH kontaktet ang. morgentimerne, så de kan 
frigives? 

 - TD? (KM) Ved deres seneste afslutning valgte de at have gunstart fra hul 1 og 
frem, på trods af at de havde booket baglæns gunstart. Det gav problemer, hvem har 
ansvaret? 

 - Muligvis under spisning alt efter tidspunkt. 
 
Bordet rundt med indlæg om aktuelle udvalg. Muligvis under spisning afhængigt af 
tidspunkt. 
KiK:  Onsdagsherrerne er ikke kontaktet, men det bliver de inden længe. 
TD: En simpel misforståelse. Men mailkorrespondancen fastslår at der er aftalt baglæns 
gunstart. Dette er en fast fremgangsmetode for KIK gunstarter, da det åbner banen op 
hurtigere for andre medlemmer. 
Kun hvis KiK kan fylde hele banen eller andet er aftalt kan der komme forlæns gunstart. 
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Blandede meddelelser kl. 19.29. 
 HBN: Kommende ansvarsområder i bestyrelsen.  

Hvordan går det med solceller? 
(MS HBN) Arbejdsdag med klubhusudvalget, er der aftalt en dag? 
Udvalgsdag hvad er planen, same, same eller nye tilgang? 
 
 

Det aftaltes at HBN udgår som bestyrelsesrepræsentant for turneringsudvalget. Her overtager 
Morten Aamann Poulsen i stedet. Eliteudvalget flyttes den anden vej, så HBN er 
bestyrelsesrepræsentant for dette udvalg fremadrettet. 
 
Der kommer svar fra danske solceller inden for 14 dage om projektet med deres financiering 
er go eller no go. 
Herfra opsøges nye priser og etableringsmodeller. 
 
Der afventes forsikringsafgørelse før klubhusudvalget trækker i arbejdstøjet. KM rykker efter 
afgørelse. 
 
Udvalgsdag har samme skabelon, men invitation bliver fremsendt til alle på mail og dagen er 
opsat i golfbox turneringsmodul, så den enkelte kan tilmelde til spil, spisning og med uden 
følgeskab. 
Tak til Turneringsudvalget for opsætning. 
 
 
Information om hvad, til hvem, hvornår, hvordan og af hvem. 
Næste møde: 19. september kl. 17.00 
 
Møde slut: 20.00 
 
Referent: Ole Rasmussen 
 


